
Saksprotokoll i fylkesutvalet -  26.03.2021 
 
Marthe Hammer (SV) stilte spørsmål om ho var inhabil fordi ho sitt i representantskapet til 
Grieghallen IKS. Hammer trådte frå under spørsmålet om ho var inhabil. Fylkesutvalet vedtok 
samrøystes at Hammer var habil til å delta i saksbehandlinga. Hammer tiltrådte saksbehandlinga.  
 
Avrøysting 
 
Innstillinga vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
 
Fylkesutvalet vedtek vedlagde eigarstrategi for Grieghallen IKS. 
 


